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Temiz çevre,
mutlu Dinar
Dinar Belediyesi, Gazi Mehmet Çavuş Mahallesi’nde
kapsamlı bir temizlik çalışması yürütüyor. Dinar
Belediye Başkanı Veysel Topçu’nun talimatları
doğrultusunda Destek Hizmetleri Müdürlüğü ve
Zabıta Müdürlüğüne bağlı ekipler, mahallelerde
hummalı bir çalışma gerçekleştiriyor.>>3’TE

Jandarma 6 bin 319 litre
sahte zeytinyağı ele geçirdi
Afyonkarahisar’da jandarma tarafından gerçekleştirilen
operasyonda 6 bin 319 litre sahte zeytinyağı ele geçirildi.>>3’TE

Bir zamanlar
taşan Menderes
şimdi suya hasret

Atatürk Kongre Merkezinde düzenlenen törene AKÜ
Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş, Afyonkarahisar Vali
Yardımcısı Ali Uysal, Afyonkarahisar Belediye Başkan
Yardımcısı Cem Kasapoğlu, İl Jandarma Alay Komutanı
Kd. Albay Tolga Yağan, Veteriner Fakültesi Dekanı Prof.
Dr. Turan Civelek, Dekan Yardımcıları Prof. Dr. Zeki
Gürler, Dr. Öğretim Üyesi Durmuş Fatih Başer,
Afyonkarahisar Veteriner Hekimleri Odası Başkanı Prof.
Dr. Mehmet Uçar, Afyonkarahisar Tarım Orman İl
Müdürlüğü Hayvan Sağlığı Şube Müdürü Mahmut Tat ile
birlikte öğrenciler ve aileleri katıldı. >>5’TE

Veteriner Hekim Adayları Beyaz Önlük Giydi

“Haritacılık faaliyetleri ve harita ölçme
cihazlarının tanıtımı” semineri gerçekleştirildi
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ)

Sandıklı Meslek Yüksekokulu
(MYO) ve Kaya Harita iş birliği ile

“Haritacılık Faaliyetleri ve Harita
Ölçme Cihazlarının Tanıtımı”

semineri gerçekleştirildi.>>5’TE

Sandıklı Kaymakamı Önder Çengel, Belediye Başkanı Adnan Öztaş,
İlçe Milli Eğitim Müdürü Hüseyin Eroğlu okullara spor malzemesi dağıt-
tı. Sandıklı'da İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü ve İlçe Gençlik Spor
Müdürlüğü’nün koordinasyonunda, İlçe Özel İdare Müdürlüğü'nün
desteğiyle okullara spor malzemeleri dağıtıldı. >>7’DE

Afyonkarahisar’da Valilik Yokuşu Genç
Ofis ve Afyon Kocatepe Üniversitesi
(AKÜ) Teknoloji Fakültesi Makine
Mühendisliği Bölümü iş birliğiyle organ-
ize edilen teknik gezi, gençlere sek-
törel bilgi ve deneyim kazandırmak
amacıyla düzenlendi. >>7’DE

Gençler mermer ve makine
sektörünü yerinde inceledi

Sandıklı Belediyesi’nden
okullara spor malzemesi desteği

Ege Bölgesi tarım
arazilerinin en büyük su
kaynağı olan, sadece su
değil üreticilerin de ümidini
taşıyan Büyük Menderes
Nehri, bir zamanlar yaşanan
taşkınlarla dikkat çekerken
şimdilerde kuraklıkla
mücadele ediyor.>>3’TE

Şahin, “Ülkemiz, terörle mücadelede
hiçbir şekilde taviz vermeyecek”
AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanlığı

haftalık olağan basın toplantısını İl Başkanı
Av. Turgay Şahin katılımıyla gerçekleştirdi.

Basın toplantısında ulusal ve yerel
gündeme dair değerlendirmelerde

bulunurken, Tanıtım ve Medyadan Sorumlu
İl Başkan Yardımcısı Halil İbrahim Sevim,
Kadın Kolları Başkanı Av. Ferda Ertürk ile
Gençlik Kolları Başkanı Ethem Karahan’da

Başkan Şahin’e eşlik ettiler. >>8’DE

Afyonspor’un yeni
başkanı Mevlüt Akkuş
2.Lig’de zor günler

geçiren Afyonspor ’da
olağanüstü kongre
dün gerçekleştirildi.

Gerçekleştirilen
kongrede yeterli

çoğunluğun sağlan-
masının ardından

yeni başkan Mevlüt
Akkuş oldu.>>7’DE

Şehitliklere sahip çıkan lise öğrencisi
ve öğretmenlerine teşekkür belgesi

Afyonkarahisar’da şehitliğin bakım ve
onarımını gerçekleştiren lise öğrencisi ve
öğretmenlere teşekkür belgesi verildi.>>3’TE

BİLGİ EVLERİNDE
EĞİTİMLER DEVAM EDİYOR
Bilgi Evlerinde çocuklara, gençlere ve kadınlara yönelik birbirinden fark-
lı kurslar yoğun ilgiyle devam ediyor. El sanatlarından sınav hazırlıkları-
na kadar tüm kurslar her yaş grubuna hitap eden zengin bir içerikle
vatandaşlara hizmet vermeye devam ediyor.>>6’DA

BİR AYDA 1856 TANE
ASAYİŞ OLAYI MEYDANA GELDİ

VVaallii  DDooçç..  DDrr..  KKüübbrraa  GGüürraann  YYiiğğiittbbaaşşıı,,  iill  ggeenneelliinnddee  aassaayyiişş  vvee  hhuuzzuurruunn  
tteemmiinnii  nnookkttaassıınnddaa    1100  EEkkiimm  --  66  KKaassıımm  ttaarriihhlleerrii  aarraassıınnddaa  yyüürrüüttüülleenn  

aassaayyiişş  ççaallıışşmmaallaarrııyyllaa  iillggiillii  bbaassıınn  mmeennssuuppllaarrıınnaa  aaççııkkllaammaallaarrddaa  bbuulluunndduu..
Vali Yiğitbaşı toplantıda, İl Jandarma
Komutanı J.Alb. Tolga Yağan ve İl Emniyet
Müdürü Mahmut Ay ile birlikte uyuşturucud-
an, teröre, trafikten, göçle mücadeleye kadar
her alanda büyük bir titizlikle çalışma
yürütüldüğünü söyledi. 10 Ekim - 6 Kasım
tarihleri arasında il genelinde yürütülen çalış-
malara ilişkin önemli başlıkları paylaşan Vali
Yiğitbaşı, Son günlerde Eber Gölünde
gerçekleşen yangınlardan dolayı bölgeye
giriş çıkışın yasakladığını ifade ederek, kolluk
güçlerinin çalışmalarının devam ettiğinin
altını çizdi. Vali Yiğitbaşı aynı zamanda bu
tarihler arasında 1856 tane asayiş olayının
meydana geldiğini belirterek, özellikle hırsı-
zlık olaylarının yüzde 36 oranında azalma
olduğunu dile getirdi. Vali Yiğitbaşı, “Önceki
yıllara gore silah yakalanma oranında 2 katı
artış oldu. Siber suçlarla mücadelede 49 olay
meydana geldi aydinlatilan oran ise yüzde 91

oldu. Terörle mücadele kapsamında 48
sosyal medya hesabı hakkında işlem yapıldı.
Bu mücadelede aynı zaman yapılan 3
operasyonda 3 gözaltından biri tutuklandı.
Kent genelinde uyuşturucu ile mücadele

kapsamında 123 kişi hakkında işlem
yapıldı 122 si tutuklandı. Göçmen
kaçakçılığında 70 düzensiz göçmen ile 4
organizatör yakalandı. 91 bin 43 araç
trafikte kontrol edildi.“>>ANAHABER
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“IV. Girişimcilik ve 
kariyer zirvesi” düzenlendi

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Girişimcilik ve Kariyer Geliştirme
Uygulama ve Araştırma Merkezi (GİKAM) tarafından İktisadi ve İdari Bilimler

Fakültesi (İİBF) paydaşlığında Girişimcilik ve Kariyer Topluluğu, Maliye
Kulübü, Uluslararası Ticaret ve Finansman Kulübü, Bilişim Topluluğu,

Kocatepe İktisadi Düşünce Kulübü destekleriyle Global Girişimcilik Haftası
kapsamında “IV. Girişimcilik ve Kariyer Zirvesi” düzenlendi.

Atatürk Kongre Merkezinde düzenlenen zirveye;
Afyonkarahisar Belediye Başkan Yardımcısı Eylem Ayar, AKÜ
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Şuayıp Özdemir, Mühendislik
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ahmet Yıldız, İktisadi ve İdari
Bilimler Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Gökhan Demirtaş,
Afyonkarahisar Esnaf ve Sanatkârlar Odası Başkanı Cengiz
Üstün, Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı
Hüsnü Serteser, AKÜ Girişimcilik ve Kariyer Geliştirme
Uygulama ve Araştırma Merkezi Müdürü Dr. Öğr. Üyesi Koray
Gürpınar, sivil toplum kuruluşları ile birlikte paydaş kamu
kurum ve kuruluş temsilcileri, AKÜ akademik personeli ve
öğrencileri katıldı.

“HAYALLERİNİZİN PEŞİNDEN KOŞUN”
AKÜ Girişimcilik ve Kariyer Geliştirme Uygulama ve Araştırma
Merkezi Müdürü Dr. Öğr. Üyesi Koray Gürpınar yaptığı açış
konuşmasında girişimcilik ve kariyerle ilgili etkinliklerin genç-
lerin yol göstericisi olduğunu söyledi. Gürpınar, “Küreselleşen
dünya şartlarında ve ülke ekonomimize sağladığı istihdam
katkısı nedeniyle girişimcilik kavramı; günümüzün en popüler
kavramı haline dönüşmüştür. Burada girişimcilikten kastımız
öncelikle şirket kurmak değil tabi ki, daha büyük bir perspek-
tifle yaratıcı, inovatif, üretken ve vizyonel düşünme
yeteneğidir” dedi. Sadece, değişime açık girişimcilerin ve
katma değere fark yaratan girişimcilerin var olacağı bir global
dünyanın yaşandığını ifade eden Gürpınar, “Bunun için
gençlerden ricam icat çıkarmanızdır. Eski köye yeni adet
getirin, hayallerinizin peşinden koşun, özellikle kariyer
planınızı yaparken ve istihdamı, istihdam edilebilirliğinizi art-
tırmak için rutin dışına çıkmanız gerektiğini hiçbir zaman unut-
mayın. Hayallerinizi gerçeğe dönüştürdüğünüzde inanın çok
mutlu olacaksınız” diye konuştu.

GİRİŞİMCİLİĞİN, TÜRKİYE EKONOMİSİ
İÇİN ÖNEMİ ANLATILDI

AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Şuayıp Özdemir ise konuş-
masında öğrencilerin mezun olduktan sonra karşılarında üç

alternatifin olduğunu belirterek, “Kariyeriniz için ilki kamuda
çalışmak, ikinci seçeneğiniz ise özel sektörde çalışabilir ve bir
şirketin profesyonel elemanı olabilirsiniz. Üçüncüsü ise
üzerinde belki de en çok durmamız gereken konu olan kendi
işinizi yaparak girişimci olmanızdır” ifadelerini kullandı.
Türkiye’de yaklaşık 38 milyon insanın ekmek parası için
çalıştığı bilgisini kaydeden Özdemir, şöyle konuştu: “5 milyon
insana devlet iş veriyor. Geri kalan 33 milyona özel sektör iş
veriyor. Özel sektöre iş veren ise girişimcilerdir. Girişimciler,
devletten daha çok iş imkânı yaratıyor. Bu bakımdan önem-
lidir. Bir kişi girişimci olduğunda hem devlete yük olmuyor
hem de yanında bir kişi çalıştırdığında ona da iş vererek
imkân sağlıyor. Aynı zamanda kamuda çalışanlarında
maaşının ödenmesi için vergi ödüyor. Ülkemizde 3 milyondan
fazla işletme bulunuyor. Bunların önemli bir kısmı küçük ve
orta büyüklükte. Büyük işletmelerin sayısı az. Fakat gururla
söylemeliyim ki üniversitemizin yanında bulunan organize
sanayi bölgesinde çok önemli işletmelerimiz var. Hem
altyapıyı hem üstyapıyı hem de teknolojiyi kullanarak gelişen
çok önemli işletmelerimiz var.”

“GİRİŞİMCİLİK, KİŞİNİN KARİYERİNDE
ÖNEMLİ BİR ROLE SAHİP”

Afyonkarahisar Belediye Başkan Yardımcısı Eylem Ayar ise
girişimcilik ve kariyerin iş dünyasının en önemli iki kavramı
olduğunu dile getirdi. Ayar, “Bu iki kavram birbirleri ile etk-
ileşim halinde. Girişimcilik yeni iş fırsatlarının değerlendirilme-
si, yeni pazarlar oluşturulması ve yeni işletmelerin kurulması
gibi süreçleri içerisinde barındırmaktadır. Kariyer ise buna
bağlı olarak kişinin profesyonel iş hayatında katettiği yol,
deneyimleri ve kendisini geliştirmesi gibi süreçleri kapsıyor”
ifadelerini kullandı. Girişimciliğin sadece yeni bir iş olarak
düşünülmeyecek kadar geniş bir kavram olduğunu ifade eden
Ayar, “Girişimcilik kişinin kariyerinde önemli bir role sahip.
Profesyonel iş yaşamını sahiplendirmesinde kişi için çok
büyük etkiye sahip” dedi. >>İZZET IŞIK

İYİ Parti’den Başkan
Köksal’a destek ziyareti
Afyonkarahisar Belediye Başkanı Burcu
Köksal, kendisine destek olmak amacıyla İYİ
Parti teşkilatı tarafından ziyaret edildi. Parti
temsilcileri, Başkan Köksal’ın ilkelerinden
ödün vermeyen duruşuna vurgu yaparak,
“Onurlu ve kararlı duruşunuzla
Afyonkarahisarlıların gönlünde taht 
kurdunuz,” ifadelerini kullandı.
İYİ Parti temsilcisi yaptığı konuş-
mada, Başkan Köksal’ın
Afyonkarahisar halkının takdirini
kazanan onurlu tavrına övgülerde
bulundu. Ziyarete katılan partililer,
Köksal'ın ulusal değerlere sahip
çıkan duruşunun büyük bir övgüyü
hak ettiğini belirterek,
"Afyonkarahisar’ın onurla
yönetildiğini bilmek bizleri gurur-
landırıyor. Başkanımızın yanın-
dayız," şeklinde konuştu.

"AFYONKARAHİSAR İTTİFAKI
İLE KUCAKLAŞIYORUZ"

Başkan Burcu Köksal ise İYİ Parti
teşkilatına teşekkür ederek,
"Afyonkarahisar’ı bütün pay-
daşlarımızla birlikte yönetiyoruz.
Seçimlerde geniş bir destek aldık
ve Afyonkarahisar İttifakı’nı kurduk.
Bu ittifakta vatanına, milletine,
bayrağına ve cumhuriyetine bağlı
olan herkes var. Ancak bu değer-

lere ters düşen hiç kimse yok,”
dedi. Köksal, Türkiye Cumhuriyeti'ni
sevmenin ve korumanın önemine
vurgu yaparak, "Gazi Mustafa
Kemal Atatürk’ün gösterdiği yolda
ilerleyeceğiz. Bizim ebedi liderimiz
Mustafa Kemal Atatürk ve hep bir-
likte Cumhuriyete sahip çıkacağız,"
ifadelerini kullandı.

"KAPIMIZ HERKESE AÇIK"
Köksal, İYİ Parti teşkilatına nazik
ziyaretleri için teşekkür ederek,
"Afyonkarahisar'ın sorunlarının
çözümü noktasında önerilere
açığız. Belediye olarak her konuda
sizlere kapımız açık,” dedi. İYİ Parti
teşkilatı, Başkan Köksal’ın
ilkelerinden taviz vermeden
topluma ve kente faydalı hizmetler
sunmaya devam etmesinden dolayı
desteklerini yinelerken, ziyaret
samimi bir atmosferde sona erdi.
>>FAHRİYE ÇIRACI

ORGAN BAĞIŞI
HAYAT KURTARIR

Her yıl Organ Bağışı Haftası kap-
samında organ bağışı bekleyenlere
dikkat çekmek ve organ bağışı bil-
incini yaygınlaştırmak amacıyla
belediye personelimize özel bir
eğitim semineri düzenlendi.
Belediye Meclis Salonu'nda gerçek-
leştirilen seminere, organ bağışı
konusunda uzman isimler katılarak
bilgi ve tecrübelerini paylaştılar.
Seminer, Afyonkarahisar Devlet
Hastanesi Organ ve Doku
Koordinatörü Battal Mertgenç ile
Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri
Üniversitesi Organ ve Doku
Koordinatörleri Merve Emin Akdağ
ve Gülsüm Emirik’in katılımıyla

gerçekleşti. Etkinlikte organ
bağışının önemi, süreci ve organ
bağışının hayat kurtarıcı etkileri
detaylı bir şekilde ele alındı.
Afyonkarahisar Belediyesi Engelli
Hizmetleri Servisi, Kent Konseyi
Engelliler Meclisi ve Afyonkarahisar
Diyaliz Hastalarını Destekleme
Derneği (AFDİDER) işbirliğiyle
düzenlenen seminer, organ
bağışının yaygınlaştırılması
amacıyla önemli bir adım olarak
değerlendirildi. Seminerde organ
bağışının sağlık açısından önemi
vurgulandı ve bağış sürecine dair
merak edilen sorular yanıtlandı.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Vali Yiğitbaşı Çay ve Sultandağı’nda
vatandaşları dinledi
Vatandaşların her türlü istek, talep ve şikayetlerini
doğrudan Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı’na
ulaştırdığı ve iletilen taleplere etkili ve hızlı çözümler
üretildiği ilçe Halk Toplantılarının bu sefer ki adresi Çay
ve Sultandağı ilçeleri oldu. Vali Yiğitbaşı, düzenlenen
Halk Toplantılarında vatandaşları tek tek dinledi.
Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, vatandaşların sıkıntılarına
çare, isteklerine çözümler üretebilmek için Halk Toplantıları
aracılığıyla onları dinlemeye devam ediyor. İscehisar, Sandıklı,
Başmakçı ve Dazkırı ilçelerinin ardından Çay ve Sultandağı
ilçelerinde gerçekleştirilen Halk Toplantılarında vatandaşlarla bir

araya gelen Vali Yiğitbaşı, kendisine iletilen talepleri dinledi. İlgili
kurum amirlerinin de hazır bulunduğu toplantıda vatandaşların
ilettiği talep, istek ve şikayetlere çözümler üreten Vali Yiğitbaşı,
ilgili kurum amirlerine gereğinin yapılması noktasında talimatlar
verdi. >>KADER KAYA
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Temiz çevre, mutlu Dinar  
Dinar Belediyesi, Gazi Mehmet Çavuş Mahallesi’nde kapsamlı bir temizlik çalışması yürütüyor. Dinar Belediye Başkanı Veysel Topçu’nun 

talimatları doğrultusunda Destek Hizmetleri Müdürlüğü ve Zabıta Müdürlüğüne bağlı ekipler, mahallelerde hummalı bir çalışma gerçekleştiriyor.
Yapılan çalışmalarda, mahalle sakinlerinin sağlıklı ve
temiz bir çevrede yaşamasını sağlamak amacıyla cadde,
sokak ve park alanlarında detaylı temizlik çalışmaları
yapılıyor. Çöp toplama, kaldırım temizliği ve yeşil alan
bakımı gibi faaliyetlerle mahallede hijyen ve düzen
sağlanıyor. Belediye yetkilileri, temizlik çalışmalarının
düzenli olarak devam edeceğini ve vatandaşların temiz
bir çevrede yaşam sürmeleri için gerekli tüm önlemlerin
alınacağını belirtti. Belediye Başkanı Veysel Topçu, çevre
temizliğine büyük önem verdiklerini vurgulayarak,
“Vatandaşlarımızın daha sağlıklı ve estetik bir ortamda
yaşamaları için çalışmalarımıza ara vermeden devam
edeceğiz” dedi. >>HÜDAYİ ACAR

Kamyonetle seyir halindeyken
yol kenarından açılan ateşle öldü

Afyonkarahisar'da 
kamyonetiyle seyir halinde
olan bir kişi,yol 
kenarından açılan ateşle
başından vurularak 
hayatını kaybetti.
Olay, Hocalar ilçesi Çepni köyü yakınlarında
meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, 20 V
3279 plakalı kamyonetiyle seyir halinde olan
S.A.'ya (62) yol kenarından kimliği henüz belir-
lenemeyen kişilerce silahla ateş açıldı. Açılan
ateşle başından vurulan S.A.'nın kullandığı
kamyonet girdiği şarampolde durdu. İhbar
üzerine olay yerine sağlık ve jandarma ekipleri
sevk edildi. Ambulansla Hocalar Devlet
Hastanesine kaldırılan S.A., müdahaleye rağ-
men kurtarılamadı. Olay yerinde incelemede
bulunan jandarma ekipler, kaçan şüphelinin
yakalanması için çalışma başlattı. >>İHA

Bir zamanlar taşan Menderes
şimdi suya hasret
Ege Bölgesi tarım arazilerinin en büyük su
kaynağı olan, sadece su değil üreticilerin de
ümidini taşıyan Büyük Menderes Nehri, bir
zamanlar yaşanan taşkınlarla dikkat çekerken
şimdilerde kuraklıkla mücadele ediyor.
Afyonkarahisar'ın Dinar ilçesinden
başlayarak sırasıyla, Uşak, Denizli ve
Aydın'dan geçen ve Ege Denizi'ne
dökülen Büyük Menderes Nehri
yağışların az olması nedeniyle bu yıl
kurak yıllarından birini yaşıyor. Aydın
tarımının can damarlarından olan 584
kilometre uzunluğundaki nehir, bir
zamanlar yaşadığı taşkınlarla gündeme
gelirken, şimdilerde kuraklıkla
mücadele ediyor. Yaklaşık 10 yıl önce-
sine kadar su taşkınlarıyla gündeme

gelen Büyük Menderes Nehri, bugün-
lerde üreticileri endişelendiren düşük
su seviyeleriyle anılmaya başlanırken,
üreticilerin geleceğe dair umutlarını da
olumsuz etkiliyor. Her geçen yıl
yağışların azalması ve nehrin debisinin
düşmesiyle birlikte kuraklığın etkisini
daha da derinden hissettiklerini vurgu-
layan üreticiler de “Eskiden
Menderes’in taşkınlarıyla uğraşırdık,
şimdi ise su bulamıyoruz” diyerek duru-
mun rehavetine dikkat çekti. >>İHA

Şehitliklere sahip
çıkan lise öğrencisi
ve öğretmenlerine
teşekkür belgesi
Afyonkarahisar’da şehitliğin bakım ve
onarımını gerçekleştiren lise öğrencisi ve
öğretmenlere teşekkür belgesi verildi.
Teşekkür belgesi Doğa Koruma ve Milli Parklar Afyonkarahisar 5.
Bölge Müdürlüğü yöneticileri tarafından verildi. Belge takdiminin
ardından kurumun sosyal medya hesabından yapılan yazılı açık-
lamada ise “Bölge Müdürümüz Kemal Can, Bölge Müdürü
Yardımcımız Abdullah Gedil ve Başkomutan Tarihi Milli Park
Müdürü Serpil Taşpınar ile birlikte İscehisar Hacı Süleyman Selek
Endüstri Meslek Lisesi ziyaret edildi. Ziyarette bölge müdür-
lüğümüze bağlı Başkomutan Tarihi Milli Park Müdürlüğü
uhdesinde bulunan anıt ve şehitliklerin bakım ve onarımlarında
yapmış olduğu hizmetlerden dolayı başta okul müdürü Yasin
Kaplan, öğretmenler ve öğrencilere teşekkür belgesi takdim edil-
di” ifadelerine yer verildi. >>İHA

Jandarma 6 bin 319 litre
sahte zeytinyağı ele geçirdi

Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı ekipleri A.K. isimli
şahsın gümrük işlemlerine tabi tutmaksızın yurtdışından
getirdiği pamuk ve soya yağlarının içerisine aroma ve ren-
klendirici katarak sahte zeytinyağı ürettiği bilgisini aldı.
Ardından harekete geçen ekipler Afyonkarahisar-Konya karay-
olu yol kontrol noktasında sahte zeytinyağlarının taşındığı
aracı durdurarak arama yaptı. Aramada 20 adet 18 litrelik
sahte zeytinyağı, 969 adet 5 litrelik tenekede sahte zeytinyağı,
198 adet 5 litrelik pet şişede sahte zeytinyağı, 124 adet 1 litre-
lik pet şişede sahte zeytinyağı olmak üzere 6 bin 319 litre sahte
zeytinyağı, etiketler ve boş yağ tenekeleri ele geçirildi. Olayın
ardından şahsın gözaltına alındığı bildirildi. >>İHA

Afyonkarahisar’da jandarma tarafından
gerçekleştirilen operasyonda 6 bin 319

litre sahte zeytinyağı ele geçirildi.



447  KASIM  2024 PERŞEMBE

AFYONKARAHİSAR/ MERKEZ

İİççmmee  ssiiggaarraayyıı
ssaağğIIııkkttaa  
ssııhhhhaattttee  kkaall,,
iiççeerrsseenn  
bbıırraakkmmaazz
sseennddee  hhaall..

Ahmet YEŞİLAY

Sigaranın
zararı 
çok, 
ölümün 
zamanı 
yok.

ATAKÖY
4 Nolu Sağlık Ocağı Yanı Esentepe

217 17 77
KURTULUŞ

Marulcu Mah. Kurtuluş Caddesi
215 82 88
YENİNİSA

Yeni Devlet Hastanesi Karşısı
229 42 10

Karahisar Basın Yayın Dağ. Matbaa Reklam
Ajans Org. İletişim ve Per. Yön. Hizm. 

Tic. Ltd. Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MUHİTTİN YEŞİLAY

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ
MEVLÜT TINAS

7 KASIM  2024 PERŞEMBE SAYI : 5616
KURULUŞ: 19 ARALIK 2005

YAYIN TÜRÜ: YEREL SÜRELİ

WEB ADRESİ

WWW.afyonanahaber.com.tr

E- MAİL ADRESİ

info@afyonanahaber.com.tr

Adres: Organize Sanayi Bölgesi 4. Cadde 1. Sokak No: 8
AFYONKARAHİSAR
Tel : (0.272) 222 23 33  / UETS Adresi:25949-68416-49254
Fax : (0.272) 221 15 82
Baskı : Kocatepe Gazetesi Baskı Tesisleri
Hacı Abdurrahman Mah. Kurtuluş Cad. Aynıoğlu Cami
Sokak No: 3 AFYONKARAHİSAR
Tel : 0 272 215 74 84

İmzalı yazılarda sorumluluk imza sahibine aittir.
Gazetemiz Basın Ahlak Yasası’na uymayı taahhüt eder.

Sağlıklı yaşlanmanın püf noktaları
Prof. Dr. Sevgi Aras: Sağlıklı yaşlanmada uyulması gerekenleri maddeler halinde

sıraladı. Prof. Dr. Aras, “Sağlıklı yaşlanma sürecinde ağız sağlığından işitme 
testlerine, dengeli beslenmeden egzersize kadar her alanda dikkatli olunmalıdır.

İç Hastalıkları ve Geriatri Uzmanı Prof. Dr.
Sevgi Aras, sağlıklı yaşlanmayı destekleyen
unsurları maddeler halinde sıraladı. Prof. Dr.

Aras, “Sağlıklı yaşlanma sürecine daha genç
yaşlardan hatta çocukluk çağından itibaren
dikkat edilmesi gerekmektedir. ‘Başarılı yaşlan-
ma’, yaşlılık sürecini hastalık olsa dahi
başkalarına bağımlı olmadan kendi kendine
sürdürebilme yeteneğidir. ‘Aktif yaşlanma’ ise
yaşlı bireyin sosyal, çalışma ve üretim ile ilgili
alanlarda katılımcı olması ile ilgili süreçtir.
Sağlıklı yaşlanmada ilk kural zararlı fiziksel
etmenlerden uzak kalmaktır. Bunlar arasında
ses, hava kirliliği, elektromanyetik dalgalar ve
zararlı güneş ışınları olabilir” dedi.
GÖRME VE DUYMA
“Yaşlılar için görmenin ve duymanın optimal
olması çok önemlidir. Görsel ve işitsel duyu
organlarımız sayesinde dış dünya ile bağlan-
tımızı kurarız. Yaşlı birey düzenli olarak göz
muayenesi olmalıdır. Katarakt, göz tansiyonu,
uzak görme, akın görme problemi, sarı nokta
hastalığı ve şeker hastalıkları varsa bunlarla ilgili
göz muayenelerini olmaları gerekmektedir.
Görmede yaşanacak sıkıntı, özellikle düşme
konularında yaşlı bireyleri sıkıntıya sokabilir.
İşitmenin hafıza üzerine etkileri mevcuttur.
İşitme bozukluğu olanlarda hafıza problemlerinin
daha fazla olduğu ispatlanmıştır. Düzenli olarak
işitme testleri ve denge testleri yaptırılmalıdır.”
AĞIZ VE DİŞ SAĞLIĞI
“Ağız ve diş sağlığı da bu konuda ilk sırada yer
almaktadır. Maalesef ki çokça ihmal edilen bir
konudur. Bunun için de düzenli olarak kontrol
yapılması gerekmektedir. Diş sağlığı yaşlının
ileride ihtiyacı olan beslenme gereksiniminin
dengeli olması için gereken en önemli unsurlar-
dandır. Bunlarla ilgili sıkıntılar varsa mutlaka
giderilmelidir.”
SAĞLIKLI BESLENME
“Sağlıklı yaşamanın en önemli unsurlarından biri
de sağlıklı beslenmedir. Yaşlı bireydeki fiziksel
değişiklikler beslenme ile ilgili gereksinimleri

daha ön plana çıkarmaktadır. Yaşlıya önerilen
dengeli beslenmeye mutlaka uyulmalıdır. Özel-
likle proteinli gıdaların tüketilmesine dikkat
edilmesi gerekmektedir. Doktorun önerdiği şek-
ilde çok fazla protein kısıtlamasına gitmeden
protein alımı artırmalıdır. Kalsiyum ve D vitamini
yüksek gıdaların tüketimine dikkat etmelidir.
Hastalıklarına göre önerilen diyet programına
göre besin ihtiyacı karşılanmalıdır. Günün en
önemli öğünü olan kahvaltının atlanmamalıdır.
Liften zengin gıda özellikle kabızlık problemleri
olan yaşlı bireyler için önemlidir.”
SU TÜKETİMİ
“İçilen su da burada kritiktir. Yaşlanmayla birlikte
susama isteği de azalır. Vücut su ihtiyacını bir-
eye hissettirmez. Yaşlı su ihtiyacı olsa bile his-
setmediği için susuz kalabilir. Susuz kalmanın
getirdiği böbrek rahatsızlıklarından tutun da kalp
rahatsızlıklarına kadar uzanan bir sürece gide-
bilir. Kilosuna göre önerilen su tüketimini mutla-
ka yapmalıdır.”
DÜZENLİ EGZERSİZ
“Sağlıklı yaşlanmada olmazsa olmazımız egzer-

sizdir. Bütün hastalıklarda egzersizin yeri çok
önemlidir. Kalp damar hastalıklarından demansa
kadar egzersizin yeri oldukça büyüktür. Tempolu
yürüyüş, yüzme ve kas güçlendirme egzersizleri
yapılabilir. Egzersiz kesinlikle ihmal edilmemeli
ve günlük hayatlarının bir parçası haline gelme-
lidir.”
AŞILANMA
“Sadece çocuklarda değil, yaşlılarda da aşılan-
ma çok önemlidir. Yaşlılara önerilen aşılar
düzenli olarak yaptırılmalıdır. Grip, zatürre, zona
gibi aşıların yapılması önerilmektedir. Bu aşılar
yaşlının diğer kronik hastalıklarının da kötü
gidişini engellemektedir.”
DÜZENLİ DOKTOR KONTROLÜ
“Yaşlı birey şeker, tansiyon, akciğer, kalp damar
hastalıkları, böbrek hastalıkları, hormonal
hastalıklar ve kanserler gibi kronik hastalıklar
yanında; yaşlılığın getirdiği yaşam kalitesini
bozan birçok problem açısından risk altındadır.
Bu hastalıkların takibi ve erken tanı için düzenli
doktor kontrolünü ihmal etmemelidirler.” 
>>İHA

Diyabet hastalarının yüzde 
30'u gizli kalp krizi geçiriyor

Kalp Damar Cerrahisi Uzmanı Prof. Dr. Bilgin Emrecan, dünyada her yıl 19 milyona yakın kişinin kalp ve damar 
hastalıklarından hayatını kaybettiğine dikkat çekerek, diyabet hastalarında kalp krizinin daha farklı seyrettiğini belirtti.

Kalp ve damar hastalıkları içerisinde kalp krizinin
en ölümcül olan hastalıkların başında geldiğine
dikkat çeken Denizli Özel Egekent Hastanesi
Kalp Damar Cerrahisi Uzmanı Prof. Dr. Bilgin
Emrecan, kalp krizine karşı vatandaşları uyardı.
Prof. Dr Emrecan, “Diyabet hastalarının yüzde
30'u gizli kalp krizi geçiriyor. Kalp ve damar
hastalıklarının en korkulanı ve en fazla görülenini
kalp krizidir. Kalp krizi göğsün tam ortasında ağrı,
çarpıntı, nefes darlığı, ani bilinç kaybıdır. Özellik-
le gençlerde mide ağrı, bulantısı ve ekşimesi
görülüyor” dedi. Kalp krizinin en önemli belirti-
lerinden birinin ağrı olduğu uyarısında bulunan
Prof. Dr. Emrecan, “Kalbin damarları ile ilgili olan
ağrı daha spesifiktir ve bu ağrının belli bir karak-
teri vardır. Eğer yüzde 100 tıkanmamış bir kalp
damarında hasta hareket halindeyken ağrı
hisseder. Kalbin oksijen ihtiyacı artar ve bu tür bir
ağrı ortaya çıkar. Ağrı göğsün ortasındadır.
Sağda veya solda değildir. Bu ağrı yanma şek-
lindeyse, çeneye ve sol kola doğru, sol omuza

doğru yayılır. Yani bir yayılma şekli vardır. Ağrı
eğer eforla ilgiliyse, yani yüzde 100 tıkanmamış
bir damarın ağrısıysa, hasta dinlenme durumuna
geçtikten 3 ila 5 dakika sonra ağrı geçer veya
dilaltı ilaçla hasta rahatlar. Fakat bunun daha ileri
şekli, kalp damarının yüzde 100 tıkanmasıdır. Bu
durumda, ağrı yine göğsün ortasındadır; sol kol,
sol omuz ve alt çeneye yayılır. Beraberinde
bulantı, kusma olur. Ağrı yarım saatten uzun
sürer. Ağrı sırt bölgesini de kaplar. Bu gibi bir ağrı,
tipik kalp krizi ağrısıdır. Kalp ve damar hastalık-
ları, hem ülkemizde hem de tüm dünyada ölüm-
lerin en sık görülen nedeni olarak karşımıza çıkıy-
or. Dünyada her yıl 19 milyona yakın kişi kalp ve
damar hastalıklarından hayatını kaybediyor.
Diyabet hastalarının yüzde 30'unda kalp krizinin
herhangi bir ağrı olmadan ortaya çıktığına işaret
eden Prof. Dr. Emrecan, "(Sessiz kalp krizi), 'Gizli
kalp krizi' dediğimiz şekilde kendini gösterebilir.
Özellikle bu hastalara dikkat etmek lazım"
dedi.>>İHA
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Veteriner Hekim Adayları Beyaz Önlük Giydi
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ)  Veteriner Fakültesi birinci sınıf öğrencileri için “Beyaz Önlük Giyme Töreni” düzenlendi.

Atatürk Kongre Merkezinde düzenlenen
törene AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet
Karakaş, Afyonkarahisar Vali Yardımcısı Ali

Uysal, Afyonkarahisar Belediye Başkan
Yardımcısı Cem Kasapoğlu,  İl Jandarma Alay
Komutanı Kd. Albay Tolga Yağan, Veteriner
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Turan Civelek, Dekan
Yardımcıları Prof. Dr. Zeki Gürler, Dr. Öğretim
Üyesi Durmuş Fatih Başer, Afyonkarahisar
Veteriner Hekimleri Odası Başkanı Prof. Dr.
Mehmet Uçar, Afyonkarahisar Tarım Orman İl
Müdürlüğü Hayvan Sağlığı Şube Müdürü
Mahmut Tat ile birlikte öğrenciler ve aileleri
katıldı. Saygı Duruşu ve İstiklal Marşının okun-
ması ile başlayan törenin açış konuşmasını
yapan Afyonkarahisar Veteriner Hekimleri Odası
Başkanı Prof. Dr. Mehmet Uçar, veteriner hekim-
lik mesleğinin kader birlikteliği yaptıkları önemli
meslek kollarından biri olduğunu söyledi. Öğren-
cileri eğitim sürecinde önemli yıllar beklediğini
kaydeden Uçar,  “Aramıza katılmanızdan gurur
duyuyoruz. Fakültemizin değerli akademik kadro-
su inanıyorum ki sizlere mesleki açıdan çok
önemli katkılar sağlayacaktır. Meslektaşımız ve
İstiklal Marşımızı kaleme alan ünlü Şairimiz
Mehmet Akif Ersoy’un dizelerinde bizleri; ‘Çünkü
bir tecrübe etsen senin aklında yatar, bize insan
hekiminden daha lazım baytar’ diye anlatmak-
tadır. İsmet İnönü Paşa ise ‘Denilebilir ki; insan
hekimliği, veteriner hekimliği yanında okyanusa
karşı iç deniz gibidir. Beşeri hekimlik insan için,
oysa veteriner hekimlik insanlık içindir’ diye vet-
eriner hekimlik mesleğini tanımlar” dedi. Veteriner
hekimlik mesleği birçok önemli olayları kapsayan

hayvan sağlığı, bakım beslenme, hastalıklardan
koruma gibi değerlerin yanı sıra insan hayatında
önemli yer tutan gıda kontrolü, zoonoz hastalıklar
ve evde beslenilen dost canlıları gibi konularda
oldukça etkin bir alanının olduğunu kaydeden
Uçar, “Veteriner hekimlik, süt ve süt ürünleri, kır-
mızı ve beyaz et ürünleri ile yumurta gibi alanlar-
da yetiştirme, aşılama teşhis ve tedavi, bakım ve
beslenme sürdürülebilir işletme sevk ve idaresi
dikkate alınırsa ön planda yer almaktadır. Bütün
bu çabalar zeki ve donanımlı bir insanın yapa-
bileceği bir iştir.  Bizler bu hizmetleri verirken hay-
vanın durumunu hekimlik bilgi donanımıyla
ortaya koymak zorundayız. Bu aslında
mesleğimizi yücelten unsurlardan biridir” diye
konuştu.

“VETERİNER FAKÜLTESİ EĞİTİMİ 
KOLAY DEĞİLDİR, ZORDUR”

Veteriner Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Turan
Civelek ise öğrencilerin çok önemli bir mesleğin
mensubu olmak üzere ilk adımını Veteriner
Fakültesini seçerek attığını belirtti. Civelek, “Ben
sizleri bu mesleğin bir ferdi olarak görüyorum ve
görmek istiyorum. Kendinize güvenin. Veteriner
Fakültesi eğitimi kolay değildir, zordur. Bunun bil-
incinde olun ama kendinize de güvenin. Sizler

asil Türk milletinin birer ferdisiniz. Bu camianın
da emin olun kıymetli, değerli bir mensubu
olmaya namzetsiniz. Bu ışığı her birinizin
gözünde görüyorum” ifadelerini kullandı.

“HAYVAN VE GIDA BAZLI
EPİDEMİ VE ENDEMİLER KAPIDA”

Veteriner hekimlik mesleğinin çok önemli
olduğunu kaydeden Civelek, şunları söyledi:
“Mesleğimiz sadece hayvan sağlığı ile ilgili değil,
doğrudan beşeri sağlıkla da ilgilidir. Yakın
dönemde yaşanan ve hayvandan insana bulaşan
küresel bir pandemiye yola açan korona salgını
bunun en bariz örneğidir. Gelecek on yıllar
içerisinde de farklı etkenlerin neden olacağı hay-
van ve gıda bazlı epidemi ve endemiler çok
olasıdır. İşte bu nedenle veteriner hekimler,
meslek hayatları süresince tüm toplumun yararı-
na hizmet ederler. Yine tarih çerçevesinde değer-
lendirdiğimizde önemli ve örnek alınacak şah-
siyetleri bu meslek yetiştirmiştir. Milli Şairimiz
Mehmet Akif Ersoy, edebi tarihimizin önemli ismi
Ziya Gökalp ve nice bilim insanları, siyasiler,
bürokratlar, özel sektörde çalışan başarı işler
yapan meslektaşlarımız çıkmıştır aramızdan.
Onları örnek alın. Başarı, ana hedefiniz olsun.
Fırsat tanındığında ortaya koyacağınız icraatlar
için şimdiden bir planınız ve yol haritanız olsun.
Hiçbir zaman geride durmayın, korkak olmayın ve
ön safta yer alın. Unutmayın, ilimin bilimin
yukarısı aşağısı, kuzeyi güneyi, sağı solu yoktur.
Bilim evrenseldir. Çaba gösterin, daha çok çabal-
ayın. Hem ailelerinizi hem de biz hocalarınızı
üzmeyin. Bunun yolu da çalışmak ve çok oku-
maktır.”

“ULUSLARARASI 
AKREDİTASYONU ALACAĞIZ”

Veteriner Fakültesindeki çalışmalar hakkında bil-
giler veren Civelek, “Son 5,5 yılda bizler,
Rektörümüz idaresinde sizler için mükemmeli ve
ideali fakültemizde inşa ettik. Yeni Hayvan
Hastanesi, yenilenen çiftlik, laboratuvarlar, Yaban
Hayatı Merkezi, akreditasyon ve uluslararası
ilişkilerde yaşanan ilerlemeler sonucu artık çok
iddialıyız ve çok öndeyiz. Birçok alanda da

Türkiye’nin en iyisiyiz. Çok yakında da ulus-
lararası akreditasyonu da inşallah alacağız.
Bundan da emin olun. Öyleyse size düşen bu
yatırımın hakkını vermek. Çok çalışmak ve
öğrenmek. Aziz Atatürk’ün açtığı yoldan ilerley-
erek; milli ve manevi değerlere sahip çıkarak
geleceğe yürüyünüz. Yolunuz bahtınız açık olsun.
Bu büyük millete layık bir evlat olarak; aklınızı ve
fikrinizi kimsenin iradesine bırakmadan sahip
çıkarak başarıyı yakalayın” diye konuştu.

180 BİNDEN FAZLA MEZUN
AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş ise

konuşmasında veteriner hekim adaylarının ilk
heyecanını paylaşmaktan duyduğu memnuniyeti
ifade etti. Karakaş, “Afyonkarahisar’ın önemli
değerlerinden biri olan Afyon Kocatepe Üniver-
sitesi, kurulduğu günden bu yana bünyesinde
veteriner hekimler olmak üzere 180 binden fazla
mezun vererek Türkiye’nin hizmetine sunmuş bir
üniversitedir. Bu Türkiye’nin hizmetine sunmuş
olduğu bu orduyu güçlü ve donanımlı bir eğitim-
öğretimden geçirerek hazırladı ve ailenin,
toplumun beklentilerini karşılayacak düzeyde
elinden gelen bütün imkanları sunarak donanımlı
ve güçlü bir şekilde hizmete hazır hale getirdi”
şeklinde konuştu.

“VETERİNER FAKÜLTEMİZ, ÖN SIRALARDA”
Bünyesinden iki üniversite çıkaran AKÜ’nün gele-
cek vizyonunu inşa etme adına, 2019 yılı itibariyle
stratejik planını güncellediklerini ve bu kapsamda
öncelikli alanları belirlediklerini belirten Karakaş,
şunları kaydetti: “Çeşitli değerlendirmeler
yaparak bölgemizin, ilimizin, üniversitemizin
potansiyellerini dikkate alarak üç alanı öne
çıkardık. Bu doğrultuda veteriner-hayvancılık,
mühendislik ve turizm alanlarını öncelikli alanlar
olarak belirledik. Veteriner-hayvancılık öncelikli
alanımızın merkezi birimi olan Veteriner
Fakültemizi, yeni politikalarımız doğrultusunda
tahkim ettik. Görevde bulunduğumuz 5,5 yıl
içerisinde Veteriner Fakültemiz, yaptığımız
yatırımlarla birlikte yükselişe geçerek birçok
hususta ülkemizin veteriner fakülteleri arasında
ön sıralarda yer almaya başladı. Bu dönemde
fakültemize birçok yatırım yaptık. Öğrencilerim-
izin en iyi şartlarda eğitim almaları için gerekli
bütün adımları atarak veteriner fakültemize yeni
yatırımlar yapmaya da devam edeceğiz.
Fakültemiz, gerek fiziki altyapısı, gerekse
donanımı, akademik ve idari kadrosu itibariyle
güçlü bir akademik birim haline geldi.” 
>>HÜDAYİ ACAR 

“Haritacılık faaliyetleri ve harita ölçme 
cihazlarının tanıtımı” semineri gerçekleştirildi

Seminere; Kaya Harita şirket temsilcisi Samet
Baydemir ve Emre Aslan, Sandıklı MYO Müdür
Yardımcısı Öğr. Gör. Orhan Özdemir ve öğrencil-
er katıldı. Seminerin açış konuşmasını yapan
Sandıklı MYO Müdür Yardımcısı Öğr. Gör. Orhan
Özdemir, haritacılık mesleğine olan katkıları ve
sektörde öğrencileri destekleyip  kapılarını
öğrencilere açtıkları için Kaya Harita’ya teşekkür

etti. Seminerde konuşan Şirket Temsilcisi Samet
Baydemir ise haritacılık sektörü hakkında bilgiler
vererek Türkiye Ulusal Sabit GPS Ağı (TUSAGA
Aktif) sistemine muadil bir sistem geliştirdiklerini
dile getirdi. Baydemir, sistemin güncel kullanıla-
bilir alanlarını paylaşarak sabit GPS istasyonları
ile alana hizmet etmeye çalıştıklarını belirtti.
Baydemir, ayrıca öğrencilerin GPS cihazlarını

kullanabilmeleri için gerekli GPS yazılım desteği-
ni de öğrencilerin e-posta adreslerine ulaştıra-
caklarını kaydetti. Program katılımcılara teşekkür
belgesinin takdimi, Kaya Harita tarafından öğren-
cilere hazırlanan hediyelerin takdim edilmesi ve
Sandıklı MYO’ya hibe edilen Alfa Geo Matriks II
Lite GPS cihazının teslim alınması ile son buldu.
>>İZZET IŞIK

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Sandıklı Meslek Yüksekokulu (MYO) ve Kaya Harita iş birliği
ile “Haritacılık Faaliyetleri ve Harita Ölçme Cihazlarının Tanıtımı” semineri gerçekleştirildi.
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Türk dünyası olarak Gazze'de yaşanan insanlık dramı
karşısında güçlü duruş sergilememiz gerekiyor  

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Kırgızistan Cumhurbaşkanı Sadır Caparov ile düzenlediği ortak basın 
toplantısında, “Türk dünyası olarak Gazze'de yaşanan insanlık dramı karşısında güçlü duruş sergilememiz gerekiyor” dedi. 

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan ile
Kırgızistan Cumhurbaşkanı Sadır
Caparov, Bişkek’te Türkiye-Kırgızistan

Yüksek Düzeyli Stratejik İşbirliği Konseyi’nin 6.
Toplantısı ve imza töreninin ardından Intımak Ordo
Cumhurbaşkanlığı Sarayı’nda ortak basın toplantısı
düzenledi. Kırgızistan Cumhurbaşkanı Caparov,
basın toplantısından önce Cumhurbaşkanı
Erdoğan'a Manas Nişanı takdim etti. Konuşmasına
egemen ve bağımsız Kırgızistan’ın temellerinin
atıldığı Kara Kırgız Özerk Bölgesi’nin kuruluşunun
100. yıl dönümünü tebrik ederek başlayan
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, “33 yıl önce
Kırgız Cumhuriyeti'nin bağımsızlığını ilk tanıyan ülke
olarak köklü bağlarımızı her geçen gün daha da
güçlendiriyoruz. Kıymetli kardeşim, Caparov’la yap-
tığımız ikili ve heyetlerarası görüşmelerimizde, ilişki-
lerimizi tüm veçheleriyle gözden geçirdik. 2011 yılın-
da tesis etmiş olduğumuz stratejik ortaklık ilişkilerim-
izi biraz önce imzaladığımız belgeyle kardeşliğimize
yakışır şekilde kapsamlı stratejik ortaklık seviyesine
yükselttik” dedi. 

FETÖ İLE MÜCADELEMİZE VERDİĞİ
DESTEK İÇİN TEŞEKKÜR EDİYORUM

Türkiye ile Kırgızistan arasında güvenlik, enerji,
eğitim, sağlık ve kültür gibi birçok alanda ortak açık-
lama dahil 19 anlaşmayı bugün imzalandıklarını vur-
gulayan Erdoğan, “Bugün ayrıca güvenlik, savunma,
sanayi ve terörle mücadelede atılabilecek ortak
adımları değerlendirdik. Bu vesileyle değerli
kardeşime FETÖ ile mücadelemize verdiği destek
için teşekkür ediyorum. Bu dayanışmanın
önümüzdeki dönemde de artarak devam edeceğine
inanıyorum. Ayrıca geçtiğimiz yıl 2 milyar dolara yak-

laşan ticaret hacmimizi 5 milyar dolara çıkarmak için
atacağımız adımları değerlendirdik. Türkiye,
Kırgızistan'a yatırım yapan ilk 5 ülke arasındadır.
Artık dünyada bir marka haline gelen inşaat fir-
malarımız, ülkenizde toplam değeri 1 milyar dolara
yaklaşan 90'dan fazla projeyi tamamlamıştır. Bu
temelde yatırımların karşılıklı teşviki ve iş insan-
larımızın desteklenmesi konusunda yapılabilecekleri

değerli kardeşimle beraber ele aldık” diye konuştu. 
GAZZE'DE YAŞANAN İNSANLIK 

DRAMI KARŞISINDA GÜÇLÜ DURUŞ
SERGİLEMEMİZ GEREKİYOR

TİKA'nın Bişkek'te inşa ettiği ve donattığı Kırgız
Türk Dostluk Devlet Hastanesi'nin açılışını bugün
gerçekleştireceklerini belirten Erdoğan, “Gerek TİKA,
gerek diğer ilgili kuruluşlarımız aracılığıyla kardeş

Kırgız halkının refahını artırmaya yönelik gayretler-
imizi kararlılıkla sürdüreceğiz. Cumhurbaşkanı ile
küresel ve bölgesel meseleler hakkında da fikir
teatisinde bulunduk. Gazze başta olmak üzere işgal
edilmiş Filistin topraklarındaki ve Lübnan'daki İsrail
mezalimi görüşmelerimizde öncelikli gündem mad-
deleri arasında yer aldı. Türk dünyası olarak
Gazze'de yaşanan insanlık dramı karşısında güçlü
duruş sergilememiz gerekiyor” dedi. 

BİRLİĞİMİZ GÜCÜMÜZDÜR
Türkiye ile Kırgızistan arasındaki çok yönlü ilişkilerin
uluslararası teşkilatlar bünyesinde de
sürdürüldüğünü ifade eden Erdoğan, “Yarın yapıla-
cak 11. Türk Devletleri Teşkilatı Zirvesi'nde Kırgız
Cumhuriyeti Aile Meclisimizin dönem başkanlığını
Kazakistan'dan devralacak. Kırgızistan'ın dönem
başkanlığında 'birliğimiz gücümüzdür' şiarıyla Türk
dünyasında iş birliğinin daha da gelişmesine önemli
katkıda bulunacağına tüm samimiyetimle inanıyo-
rum. Kırgız halkı için çok kıymetli olan Manas
Nişanı'nı şahsıma tevcih eden değerli kardeşim
Caparov’a şükranlarımı şahsım ve milletim adına
özellikle ifade ediyorum. Bu âli nişana layık
görülmem ata yurdumuz Kırgız Cumhuriyeti'ne
gerçekleştirdiğim resmi ziyareti taçlandırmıştır.
Manas Nişanı’nı ülkelerimiz arasındaki ezeli ve
ebedi kardeşliğin sarsılmaz bir büyük bir kıvançla
kabul ediyorum. Bu düşüncelerle şahsıma ve
heyetime gösterilen samimi misafirperverlik için
Cumhurbaşkanı Caparov başta olmak üzere Kırgız
yetkililerine ve kardeş Kırgızistan halkına özellikle
şükranlarımı iletiyorum. İstişarelerimizin ve aldığımız
kararların hayırlara vesile olmasını diliyorum”
ifadelerini kullandı. >>İHA                                           

BİLGİ EVLERİMİZDE EĞİTİMLER DEVAM EDİYOR
Bilgi Evlerinde çocuklara, gençlere ve kadınlara yönelik birbirinden farklı kurslar yoğun ilgiyle devam ediyor. El sanatlarından 

sınav hazırlıklarına kadar tüm kurslar her yaş grubuna hitap eden zengin bir içerikle vatandaşlara hizmet vermeye devam ediyor.

Belediyenin eğitime verdiği önem
doğrultusunda Bilgi Evlerinde,
her yaştan birey için bilgiye

erişim ve gelişim merkezi olmaya
devam ediyor. Şehrimizde özellikle
eğitimde fırsat eşitliği sağlamayı hede-
flediklerini belirten Başkan Burcu
Köksal, “Cumhuriyet’in değerleriyle
donatılmış, bilgili ve donanımlı nesiller
yetiştirmeyi amaçlıyoruz.” dedi.,

GENÇLERE AKADEMİK DESTEK,
GELECEĞE HAZIRLIK
Bilgi Evlerinde, ilkokuldan lise seviye-
sine kadar birçok öğrencilere yönelik
ücretsiz kurslar veriliyor. LGS hazırlık
kursları ve okula takviye dersleri ile
öğrencilere sınav süreçlerinde destek
sağlanıyor. Başarı ölçme testleri, den-
eme sınavları, birebir eğitim ve öğrenci
koçluğu gibi imkanlar sunulan kurslarda
öğrenciler, uzman eğitimciler eşliğinde
öğrenim hayatlarına yön veriyor.
Türkçe, Matematik, Fen Bilimleri gibi

derslerde sağlanan eğitim desteği
sayesinde öğrenciler, okul başarılarını
artırırken sınavlara da daha donanımlı
bir şekilde hazırlanıyor. Başkanı Burcu
Köksal, “Geleceğimizin teminatı olan
çocuklarımızı ve gençlerimizi bilgiyle
donatarak onların eğitimdeki engelleri
aşmalarına katkı sağlamak en büyük
önceliğimiz.” diyerek eğitime verdikleri
önemi vurguladı.

EL SANATLARI KURSLARI YOĞUN
İLGİ GÖRÜYOR 
Bilgi Evleri’nin bir diğer önemli işlevi de
kadınlara yönelik el işi kursları ile onları
sosyal ve ekonomik hayata kazandır-
mak. Dikiş nakış, kanaviçe, seramik ve
epoksi gibi alanlarda verilen kurslarla
kadınlar hem yeni beceriler kazanıyor
hem de el emeği ürünler üreterek
ekonomik olarak güçleniyor.

Kadınlarımıza yönelik el sanatları
kursları kapsamında dikiş, epoksi,
kalemkarlık, tel kırma, kanaviçe gibi
pek çok farklı eğitim imkanı sunuluyor.
Bilgi Evlerimiz sayesinde kursiyerlerim-
iz, hem el becerilerini geliştiriyor hem
de sosyalleşme fırsatı buluyor. Başkan,
“Bu kurslarla kadınlarımızın toplumsal
ve ekonomik hayatta daha aktif ve
bağımsız bireyler olmalarını hedefliy-
oruz. Kadınlarımızın ürettikleri her
ürün, hem kendilerine hem de toplumu-
muza büyük bir değer katıyor.” şeklinde
konuştu.
BAŞVURU VE AYRINTILI BİLGİ
Bilgi Evleriminde sunulan tüm kurslar
ve eğitimler ücretsiz olup, başvuru yap-
mak isteyen vatandaşlarımız kimlik-
leriyle birlikte en yakın Bilgi Evi’ne
başvurabilirler. Sınırlı kontenjana sahip
olan kurslar hakkında detaylı bilgi
almak isteyen vatandaşlarımız, 444 03
83 / 484 numaralı telefonlardan bilgi
alabilir.>>KADER KAYA
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AFSÜ’de eğitim komisyonu değerlendirme
toplantısı gerçekleştirildi AFSÜ’de kurulacak

Eğitim Komisyonunun
çalışma, görev, yetki ve
sorumluluklarını 
belirlemek amacıyla
yürütülen “AFSÜ Eğitim
Komisyonu Çalışma
Yönergesi” hazırlık 
çalışmaları toplantısı,
Rektör Yardımcısı Prof.
Dr. Ümit Dündar 
başkanlığında yapıldı.

Yükseköğretimde kalite güvencesi çalışmaları kapsamın-
da eğitim ve öğretim ile ilgili süreçlerin bir üst komisyon
tarafından koordine edilmesi ve izlenmesinin önemli
olduğunu vurgulayan Prof. Dr. Dündür, “İlgili konularda
önemli planlamalar ve değerlendirmeler yaparak
Senatoya danışmanlık yapacak Eğitim Komisyonu,
AFSÜ’deki kurumsal akreditasyon programı hazırlıklarına
da önemli katkılar sağlayacak.” dedi. Akademik birimlerin
eğitim ve kalite komisyonlarından temsilcilerin katıldığı
toplantıda, YÖKAK İzleme Programı değerlendirmesi
sonrasında gerçekleştirilen Kalite Güvencesi toplan-
tılarında alınan kararlar doğrultusunda üniversitemizdeki

eğitim ve öğretim hizmetlerinin planlanması, koordinasy-
onun sağlanması ve eğitim ve öğretim süreçlerinin daha
nitelikli ve bütüncül yürütülebilmesi amacıyla çalışmalar
yürütecek AFSÜ Eğitim Komisyonunun, çalışma yöner-
gesi istişare edildi. “Kapsam”, “Dayanak”, “Komisyonun
Oluşturulması ve Yapısı”, “Komisyonun Görevleri” başlık-
larında çeşitli düzenlemelerin yapıldığı taslak yönerge,
görüş ve öneriler doğrultusunda düzenlenerek Senato
onayına sunulacak. Yönergenin yayınlanmasıyla oluştu-
rulacak AFSÜ Eğitim Komisyonu, üniversitemizdeki
eğitim ve öğretim süreçlerinin yönetimi konusunda çalış-
malar gerçekleştirmeye başlayacak. >>KADER KAYA

Afyonspor’un yeni başkanı Mevlüt Akkuş
2.Lig’de zor günler geçiren Afyonspor ’da olağanüstü kongre dün

gerçekleştirildi. Gerçekleştirilen kongrede yeterli çoğunluğun 
sağlanmasının ardından yeni başkan Mevlüt Akkuş oldu.

Afyonspor’un olağanüstü kongresi dün
AFBEL termal otelde gerçekleşti. Kongre
iki aday Mevlüt Akkuş ve Gazi Ok’un
divana listeleri sunmasıyla başladı. Verilen
listelerde her iki adayında ortak isimleri
yönetimlerine yazması gerginlik yarattı.
Divan Başkanı Nadir Güzbey kongrede iki
listenin bir tanesinin kongreden çekilmesi-
ni önerdi.  Daha sonra Mevlüt Akkuş "Üye
kaydetmeyeceğim" taahhüdü verdi ve bu
açıklama sonrasında Gazi Ok'un listesi
geri çekildi. Böylece iki liste birleştirilerek
tek bir yönetim kurulu oluşturuldu ve
Mevlüt Akkuş, oy birliği ile Afyonspor'un
yeni başkanı seçildi. Olağanüstü Genel
kurulun ardından Başkan seçilen Mevlüt
Akkuş kongre üyelerine Afyonspor’u bu
zor günlerden kurtarabilmek adına neler
yapacağına dair açıklamalarda bulundu.
Akkuş Afyonspor için ellerini taşın altına
koyduklarını ve gelinen bu noktada
ellerinden gelen gayreti göstererek ilk

olarak transfer tahtasını ocak ayında
açmak istediklerinin altını çizdi. Akkuş,
“Genel Kurula bizlere verdiği destekten
dolayı teşekkür ediyorum. Bizlerle elimiz-
den gelenin fazlasını yaparak Afyonspor’u
en iyi yerlere getireceğiz. Daha önceki

yönetimde yer alan bütün başkanlarıma
teşekkür ediyorum. Yapılan hizmetler
gerçekten saygı duyulacak hizmetlerdir.
Olumsuzluklar oluyor bizlerde bunları
yaşayacağız. Hepimizin Allah yardımcısı
olsun” dedi.  >>HÜDAYİ ACAR

Gençler mermer ve makine
sektörünü yerinde inceledi

Afyonkarahisar’da Valilik Yokuşu Genç Ofis ve Afyon Kocatepe
Üniversitesi (AKÜ) Teknoloji Fakültesi Makine Mühendisliği

Bölümü iş birliğiyle organize edilen teknik gezi, gençlere sektörel
bilgi ve deneyim kazandırmak amacıyla düzenlendi. 

Gençler, İscehisar Organize Sanayi
Bölgesi’nde yer alan mermer akademisi ve
önde gelen fabrikaları ziyaret ederek üretim-
den pazarlamaya kadar birçok süreç hakkın-
da bilgilendirildi. Gezi kapsamında, Kara
Mehmet Mermer Fabrikası, Demireller
Makine Fabrikası ve Mermer Akademisi’nde
yapılan incelemelerle gençlerin kariyerlerine
katkı sağlayacak önemli bilgiler sunuldu.
Teknik geziye katılan öğrenciler, mermer sek-
törünün tüm işlevsel süreçlerini ilk elden
görme imkanı buldu. Mermerin çıkarılmasın-
dan işlenmesine ve pazarlama stratejilerine
kadar olan tüm aşamalar, fabrikaların deney-
imli yetkilileri tarafından ayrıntılı bir şekilde
aktarıldı. Ayrıca, makine üretim süreçleri ve
kullanılan teknolojiler hakkında da detaylı bil-
giler verildi. Bu deneyim, gençlerin mühendis-
lik ve sanayi alanındaki bilgilerini pratikte gör-
erek pekiştirmelerine olanak tanıdı.

GENÇLİK LİDERİ ŞEREF 
İLARSLAN’DAN ÖNEMLİ

AÇIKLAMALAR
Teknik gezi sırasında açıklamalarda bulunan
Gençlik Lideri Şeref İlarslan, Valilik Yokuşu
Genç Ofis olarak gençlerin sanat, spor, kültür
ve kariyer gelişimlerine destek olmayı
amaçladıklarını ifade etti. İlaraslan, bu tür
gezilerin gençlerin kariyer planlamalarında
önemli bir yer tuttuğunu belirterek, “Bu geziler
sayesinde gençler, teorik bilgilerini pratikle bir-
leştirerek mesleki anlamda farkındalık kazan-
maktadır. Aynı zamanda sektör temsilcileriyle
bir araya gelerek, alanlarında başarılı kariyer-
ler inşa etme yolunda önemli ipuçları almak-

tadırlar” dedi.
SEKTÖR TEMSİLCİLERİNDEN

GENÇLERE DEĞERLİ TAVSİYELER
Gezi esnasında Kara Mehmet Mermer
Yönetim Kurulu Başkanı Remzi Özcan ve
Yönetim Kurulu Üyesi Ceyhun Özcan,
gençlere sektörle ilgili kapsamlı bilgiler verdi.
Özcan, mermer sektörünün zorluklarını ve
potansiyelini anlatarak, gençlere girişimcilik
ruhunu kazandırmayı hedefledi.  Gezi boyun-
ca gençler, sektördeki yenilikleri ve teknolojileri
inceleyerek, sektörün işleyişi ve makinelerin
üretim aşamaları hakkında bilgi sahibi oldu.
Özellikle Demireller Makine Fabrikası’nda
yapılan sunumda, mühendislik öğrencileri
makinelerin tasarımı ve üretim süreçleri üzer-
ine sorular sorarak merak ettiklerini öğrenme
imkanı buldu.

İŞ ADAMI ŞUAYİP DEMİREL’DEN 
KARİYER TAVSİYELERİ

Teknik gezinin bir diğer ismi Afyonkarahisarlı iş
adamı Şuayip Demirel, gençlere sektördeki
tecrübelerini ve başarı öyküsünü anlattı.
Demirel, sektörün zor yanlarından
bahsederken, kararlılık ve özverinin önemini
vurguladı. Gençlere, “Başarı için risk
almaktan çekinmeyin. Gelişen teknolojiyi
takip ederek, sektörde her zaman bir
adım önde olabilirsiniz” tavsiyesinde
bulundu. Ayrıca, mühendislik ve sanayi
alanında kariyer yapmak isteyen
gençlere inovasyonun önemini hatır-
latarak, gelecekte nasıl bir yol izlemeleri
gerektiği konusunda öneriler sundu.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Sandıklı Belediyesi’nden
okullara spor malzemesi desteği
Sandıklı Kaymakamı Önder Çengel, Belediye Başkanı Adnan Öztaş, İlçe

Milli Eğitim Müdürü Hüseyin Eroğlu okullara spor malzemesi dağıttı.  

Sandıklı Kaymakamı Önder Çengel, Belediye Başkanı
Adnan Öztaş, İlçe Milli Eğitim Müdürü Hüseyin Eroğlu
okullara spor malzemesi dağıttı. Sandıklı'da İlçe Milli
Eğitim Müdürlüğü ve İlçe Gençlik Spor Müdürlüğü’nün
koordinasyonunda, İlçe Özel İdare Müdürlüğü'nün
desteğiyle okullara spor malzemeleri dağıtıldı. Törene

Sandıklı Kaymakamı Önder Çengel, Belediye Başkanı
Adnan Öztaş, İlçe Milli Eğitim Müdürü Hüseyin Eroğlu ve
İlçe Gençlik ve Spor Müdürü Murat Araz katıldı. Öğren-
cilere teslim edilen spor malzemeleriyle ilçede sporun
gelişimine katkı sağlanması hedefleniyor.
>>KADER KAYA
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Afyon Merkez

Şahin, “Ülkemiz, terörle mücadelede
hiçbir şekilde taviz vermeyeceğiz”

AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanlığı haftalık olağan basın toplantısını İl Başkanı Av. Turgay Şahin katılımıyla gerçekleştirdi. Basın
toplantısında ulusal ve yerel gündeme dair değerlendirmelerde bulunurken, Tanıtım ve Medyadan Sorumlu İl Başkan Yardımcısı Halil

İbrahim Sevim, Kadın Kolları Başkanı Av. Ferda Ertürk ile Gençlik Kolları Başkanı Ethem Karahan’da Başkan Şahin’e eşlik ettiler. 

AKParti İl Başkanı Av. Turgay Şahin
basın toplantısında yaptığı açıkla-
mada, terörle mücadelede hiçbir

şekilde taviz verilmediğinin altını çizerek, karar-
lılıkla yollarına devam ettiklerini dile getirdi.
Başkan Şahin, “Bölgemizin içinde bulunduğu
kesif ve karanlık atmosferde dışarıdaki meselel-
erle çok yakından ilgilenirken evimizin içini topar-
lamamız, yani iç cephemizi tahkim ve takviye
etmemiz fevkalade önemlidir.  Bunun yolu da
evvel emirde siyasette diyalog zeminini
güçlendirmekten, farklı siyasi partiler ve toplum
kesimleri arasındaki müşterek paydayı ola-
bildiğince büyütmekten geçiyor. Sınırlarımızın
hemen ötesinde her gün yeni bir çatışma patlak
verirken şunu çok net söylemek isterim ki, siyaset
kurumunun eski alışkanlıklarla yoluna devam
etmesi mümkün değildir. Mevlâna Hazretleri’nin
“Şimdi yeni şeyler söylemek lazım” ifadesinde
anlamını bulan ruha bugün her zamankinden
daha fazla ihtiyaç duyuyoruz. Bu noktada esasen
yapmamız gereken bellidir. Türkiye’nin umutsu-
zluk girdabına sürüklenmesini bekleyenlerin ve
onların içimizdeki lejyonerlerinin gerilimi körük-
lemesine 85 milyonun 1000 yıllık kardeşliğine
gölge düşürmesine müsaade etmemeliyiz.
Türkiye’yi kendi iç dinamikleri üzerinden köşeye
kıstırarak denklem dışına atma girişimlerine rıza
gösteremeyiz. Ülkemiz, terörle mücadelede hiçbir
taviz vermeden, kararlılıkla yoluna devam etmek-
tedir. Millî Savunma Bakanlığımız son haftalarda
Irak ve Suriye’nin kuzeyindeki terör yuvalarına
yönelik kapsamlı operasyonlar gerçekleştirildiğini
ve 59 teröristin etkisiz hale getirildiğini kamuoyu-
na duyurmuştur. Teröre karşı verilen bu mücade-
lenin arkasında şehitlerimize olan borcumuz, mil-
letimize duyduğumuz sorumluluk yatmaktadır.
Türkiye’nin güvenlik stratejisinde, sınır güvenliği-
ni sağlamanın ötesinde, bölgesel istikrarı koruma
ve ülkemizi tehdit eden unsurları kaynağında etk-
isiz hale getirme vizyonu yer almaktadır. 2024
yılında da terörle mücadeledeki kararlılığımız,
ülkemizin huzur ve güvenliği için tüm kurum-
larımızın tam uyumu ile süreceğinden hiçbir
şüphemiz yoktur. Bu vesile ile acısı içimizde taze
olan TUSAŞ’ta meydana gelen saldırıda hayat-
larını kaybeden şehitlerimize bir kez daha sizlerin
aracılığıyla Allah’tan rahmet diliyor, bu haklı dava-
da kahramanca şehit olan tüm güvenlik güçlerim-
ize şükranlarımızı sunuyoruz” dedi. 

“YOĞUN KONGRE SÜRECİ 
İLE BİRLİKTE SAHADA Kİ 

ÇALIŞMALARDA DEVAM EDİYOR”
Başkan Şahin, kongre süreci ile birlikte sahada
çalışmaları da değerlendirdi. Şahin, “Geçtiğimiz
günlerde startını verdiğimiz kongrelerimizi her
hafta sonu teşkilat mensuplarımızın ve hemşehri-
lerimizin yoğun katılımlarıyla gerçekleştiriyoruz.
Bu kapsamda Çobanlar, İscehisar, Hocalar,
Sandıklı, Kızılören, Dazkırı, Evciler, Başmakçı,
Bayat ve Emirdağ olmak üzere toplam 10 ilçem-
izde ve Işıklar, Döğer, Erkmen beldelerimizde

kongre süreçlerimizi tamamladık. Bu vesile ile
bayrağı devralan yeni başkanlarımızı tebrik ediy-
or, kutlu davamızda yol yürüdüğümüz geçmiş
dönem ki başkanlarımıza da bir kez daha şükran-
larımı sunuyorum. Önümüzdeki hafta sonlarında
da diğer ilçelerimizde kongre süreçlerimizi
tamamlamak için çalışmalarımızı devam ettiriy-
oruz. Bu yoğun süreçte gençlik kollarımız, kadın
kollarımız ve il yönetim kurulu üyelerimizle birlik-
te sahada hemşehrilerimizle hemhal oluyor bir
araya gelerek istek ve taleplerini dinliyoruz.
Düzenli aralıklarla genel merkezimiz tarafından
gerek çevrim içi gerekse bir birebir gerçekleşen
toplantılarımızda hemşehrilerimizin taleplerini üst
makamlara aktararak çözüme kavuşturma nok-
tasında çalışmalarımızı devam ettiriyoruz. 

“SEÇİLMİŞLİK HİÇBİR SEÇİLENE TÜRK 
MİLLETİNE PUSU KURMA, PUSU 

KURANLARA SİYASİ ERKETECİLİK 
YAPMA HAKKI BAHŞETMEZ”

Basın toplantısının son kısmında yerel gündeme
dair önemli açıklamalarda bulunan Başkan
Şahin, “Kayyım Atanan Belediyeler konusu bu
günlerde gündemimizde önemli yer almaktadır.
Belediye Kanunun 45., 57. ve geçici 9. maddesi
gereğince terör veya terör örgütlerine yardım ve
yataklık suçları sebebiyle görevden uzaklaştırıl-
ması, tutuklanması gerekçesiyle il
belediyelerinde İçişleri Bakanı, diğer belediyel-
erde vali tarafından belediye başkanı
görevlendirilebilir. Bilindiği gibi KENT UZLAŞISI
adı altında yapılan ittifaklarla DEM ve PKK
belediye başkanlıkları seçiminde açıkça destek-
lerini vermişler, buna mukabil İstanbul Esenyurt
Belediyesine de istedikleri bir kişiyi aday gösterip
seçtirmişlerdi. 31 Mart yaklaşırken DEM Parti’nin
yerel seçim stratejisi, yine parti yetkilileri tarafın-
dan “Kent Uzlaşısı” kavramıyla tanımlandı. Parti
tarafından ilk defa 4 Aralık’ta dile getirilen bu
kavram, “kapsayıcı” bir şekilde açıklansa da fark-
lı bir gerçekliğe sahip. Yani, net bir ifadeyle “Kent
Uzlaşısı”, DEM Parti’nin İstanbul başta olmak
üzere Batı’daki bazı büyükşehir ve ilçelerinde
CHP ile yaptığı doğrudan veya dolaylı ittifakın
yeni adıdır. Türkiye’nin en büyük ilçesi olan
Esenyurt’ta tüm akademik kariyerini bölücülük

savunması yapmakla geçiren Ahmet Özer’i KENT
UZLAŞISI dahilinde belediye başkanı adayı
yapan CHP çok tehlikeli bir oyun içine girmiş ve
bu büyük ilçeyi aslında DEM’e, gerisinde de
PKK’ya teslim etmiştir.  Yazdığı Romanda
Atatürk'e 'zalim', Türk askerine 'yağmacı' diyen
Ahmet ÖZER ile işiniz varsa Cumhuriyetin değer-
leri ile de Mustafa Kemal ile de işiniz olamaz.
Halkın İradesi” bölücü terör örgütü üyeliğinden
yürütülen bir soruşturmayı gölgeleyecek,
perdeleyecek ve karartabilecek sihirli bir kavram
değildir. “Seçilmişlik” hiçbir seçilene Türk Milletine
pusu kurma, pusu kuranlara siyasi erketecilik
yapma hakkı bahşetmez. Kayyım kararından
sonra "Seyit Rıza ne yaptıysa, Şeyh Saitler ne
yaptıysa, Sakineler ne yaptıysa Kürt halkı da
onların yaptığını yapacaktır." diyen DEM Başkanı
Tuncer BAKIRHAN’dan sonra aynı mikrofonu
alan CHP Başkanı bunları HİÇ DUYMAMIŞ GİBİ
konuşma yapmıştır.3 İsim hariç tüm CHP
Belediye Başkanları, Genel Başkanlarının daveti
üzerine Tutuklanma ve Kayyım atanmasını
Protesto etmek için Esenyurt’a gitmişlerdir” dedi. 

“BELEDİYE SOSYAL 
TESİSLERİNDE DE ALKOLLÜ İÇKİLERİN
SATILACAĞI YÖNÜNDE Kİ DUYUMLARA

İNANMAK BİLE İSTEMİYORUZ”
Sözlerinin son kısmında şu ifadelere yer veren
Başkan Şahin, “Bugün de sırf AK Parti’yi tercih
etti diye Erkmen halkının cezalandırılmış,
Erkmen halkının kullandığı suya %330 zam
yapılarak insanlık dışı bir uygulamaya imza

atılmıştır. Bu zihniyet kendinden olmayana su bile
vermeyecek kadar kindar, ayrımcı ve dışlayıcı bir
zihniyettir… Üstelik Afyonkarahisarlı bir ailenin de
su harcamalarına yüzde 68 ile 93 arasında zam
yapılmış ancak yüzde zammın yüzde 30 olduğu
yönünde gerçek dışı bir açıklama ile insanımız
kandırılmaya çalışılmıştır Bir başka dikkat çekici
konu ise milliyetçi ve muhafazakâr seçmenden oy
almak için şekilden şekile girmelerine rağmen
gerçek yüz ve kimlikleri ilk altı ayda ortaya çık-
maya başlamasıdır. Belediye Meclisinden oldu
bittiyle alkol ruhsatı vermeye çalıştıkları işletmel-
er, meclis kararının çıkmasından emin olmalılar ki
milyonlarca liralık yatırım yapmışlardır. Alkol tüm
kötülüklerin anası, diğer bağımlılık yaratan mad-
delerin ise giriş kapısıdır. Bir kamu kurumu olan
belediyelerin alkolle ve alkolizmle mücadele
etmeleri Anayasanın emredici hükmüdür. Devlet,
gençleri alkol düşkünlüğünden, uyuşturucu mad-
delerden, suçluluk, kumar ve benzeri kötü
alışkanlıklardan ve cehaletten korumak için
gerekli tedbirleri alır. Belediye sosyal tesislerinde de
alkollü içkilerin satılacağı yönünde yoğunlaşan haber
ve duyumlara ise inanmak bile istemiyoruz,
belediyenin bu kadar ileri gideceğine ihtimal vermiy-
oruz ancak bu konuyu titizlikle takip edeceğimizi
kamuoyuna bildiriyoruz. Afyonkarahisar'da ve
Türkiye'nin dört bir yanında halkımızın güvenini
sarsacak her türlü ihlale, karşı kanımızın son
damlasına kadar mücadele edeceğiz. Aziz mil-
letimizin AK Parti’mize olan güvenini asla boşa çıkar-
mayacağız” dedi.  >>İBRAHİM ARTIÇ

Vali Yiğitbaşı Çay ve Sultandağı’nda
muhtarlarla bir araya geldi
Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, Çay ve Sultandağı ilçelerine bağlı

merkez mahalle, belde ve köy muhtarıyla toplantıda bir araya geldi.

Çay ilçesine bağlı 26 mahalle ve 20 köy muhtarı olmak
üzere toplam 46 muhtar ile Sultandağı ilçesine bağlı 18
mahalle ve 11 köy muhtarı olmak üzere toplam 29
muhtarının katıldığı toplantıda muhtarların talepleri
alınırken, aynı zamanda ilgili kurum amirlerince bil-
gilendirmeler yapıldı.

SAHADAKİ EN YAKIN ÇALIŞMA
ARKADAŞIMIZSINIZ

Toplantıda ilk olarak İl Jandarma Komutanı J. Alb. Tolga
Yağan söz aldı. Dolandırıcılık, hayvan ve kablo hırsızlık-
ları, reflektör kullanımı, tarım aletlerinin çocuklar tarafın-
dan kullanılmaması, yabancı şahıslara duyarlılık, soba
zehirlemeleri, Eber Gölü çevresinde yaşanan yangınlar
ve uyuşturucuyla mücadele konularına değinen Yağan,
muhtarların jandarmanın sahada en yakın çalışma
arkadaşı olduğunu söyleyerek dikkatli ve hassas olun-
masını istedi. Tedbirin elden bırakılmaması gerektiğini
ifade eden Yağan, muhtarların her türlü olumsuz olaylara
karşı dikkatli olmalarını istedi.

DUYARLI VE HASSAS OLALIM
İl Emniyet Müdürü Mahmut Ay ise genel güvenliği olum-
suz etkileyen durumlar konusunda muhtarlara uyarılarda
bulunarak dikkat edilmesi gereken bazı konularda hatır-
latmalar yaptı. Birlikte iyi bir iletişim ile vatandaşlara en iyi
hizmetin verileceğini söyleyen Ay, eğlencelerde silah atıl-
ması ve toplumsal huzursuzluğa mahal verecek olaylar
başta olmak üzere, güven ve huzuru bozacak her türlü
olayda muhtarlardan iş birliği, duyarlılık ve hassasiyet
istedi. UYUMA uygulamasının kullanımının önemine

değinen Ay, uyuşturucuyla mücadele konusunda iş bir-
liğine dikkat çekti.

SİLAH ATILMASI KONUSUNU GÜNDEMİMİZDEN
ÇIKARMAK İSTİYORUZ

Düğünlerde silah atılması konusuna değinen ve bu
konuda bir kez daha hassasiyet isteyen Vali Doç. Dr.
Kübra Güran Yiğitbaşı, “Bu konuyu gündemimizden
çıkarmak istiyoruz. İlimizde bu tür olayların yaşanma-
ması için elimizden geleni yapıyoruz. Mücadelede
sonuna kadar gideceğiz. Eber Gölünde yaşanan yangın-
lar bizleri derinden üzüyor. Bu yangınlar ilçemize haksı-
zlık diye düşünüyorum. Sorumluların cezalandırılması
için konuyu yakından takip ediyoruz. Lütfen bu konuda iş
birliği yapalım. Eber Gölünün doğal güzelliğinin korun-
ması hepimiz için önemli” dedi.

SİZLERİN TALEPLERİ BİZLER İÇİN ÖNEMLİ
Muhtarların taleplerinin vatandaşlara hizmet noktasında
önemli olduğunu söyleyen Vali Yiğitbaşı, “Sorumluluğu
olan önemli bir görevi ifa ediyorsunuz. Hepinize
işlerinizde kolaylıklar diliyorum. Sizlerin talepleri bizler için
önemli. Bu talepleri bizlere iletmeniz çok önemli. Bu nok-
tada Muhtar Bilgi sitemini aktif olarak kullanmanız tale-
plere hızlı çözümler noktasında çok önemli. Tüm talepleri
bizlere buradan iletmenizi istiyorum. El birliği ile şehrim-
ize en iyi hizmetleri vereceğimize inanıyorum” diye
konuştu. Toplantı sonunda muhtarlardan gelen talepleri
de dinleyen Vali Yiğitbaşı, taleplerin çözümü noktasında
gerekli talimatları verdi. 
>>KADER KAYA


